
 

Vestsjællands Kreds 

 

Referat til bestyrelsesmøde 
Torsdag d. 15/9 kl. 15-18, Sorø 

 

Indkaldte:  

Helle Kjær, Anne-Mette Ejlertsen (næstformand), Maria Neess, Lykke Høegh (kasserer), 

Per Høgsberg, Peter Hansen, Jan Lindstrøm (suppleant) & Dorthe Nakskov Ilsfort 

(formand) 

Afbud:  __Helle Kjær, Jan Lindstrøm_______________________________ 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

OK 

2. Valg af referent (rullende) 

Lykke 

3. Godkendelse af referat fra d. 16. juli 2022  

a. Ifølge forretningsordenen godkendes dette automatisk allerede 7 dage 

inden igangværende møde, i det tilfælde at formanden ikke har modtaget 

nogle indvendinger på dette tidspunkt. 

4. Orientering: 

a. Nyt fra HB og kredsformanden 

Formand og næstformand deltog i hovedbestyrelsesmøde i Nordjylland. 

Hørte bl.a. oplæg om patientklynger og neurologmangel. 

Der var besøg fra forfatteren bag ”Hverdagslivet med Parkinson”, Trine 

Thomsen 

i. Deltagelse ved Udvalget for Ældre & Sundhed 

Formanden har holdt oplæg i ovennævnte udvalg i Holbæk 

kommune. Formanden følte sig hørt og har modtaget god respons 

efterfølgende. Foreslog bl.a. e aktivitetskonsulent. 

b. Økonomi (Lykke) 

Der er pt. dkk 93000 i pengekassen.  

Afventer regnskab vedr. tema-dag for pårørende d. 3. september. Der 

forventes et underskud som kredsen dækker.  

Næstformand fremsender regnskab til kassereren. 

c. Klub-ansvarlig (Anne-Mette) 

Klub-ansvarlig indhenter info fra klubberne vedr. fremtidige 

arrangementer. Kalundborg og Sorø ”hænger i bremsen”. 

Fremtidig kontakt til klubber der ikke er repræsenteret i bestyrelsen for at 

få deres inputs med. 

d. Sponsor-ansvarlig (Per) 

Ingen nye sponsorer. Senest ankomne sponsor er Sorø Smerteklinik i 

sommer. 
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e. Nyt fra klubberne 

i. Odsherred (Anne-Mette) 

Ikke så mange tilmeldte til seneste arrangement. Resten af årets 

arrangementer udskydes til primo 2023, af private årsager. 

ii. Sorø (Lykke)  

Kaffemøde d. 20/9. – Julefrokost i støbeskeen. 

iii. Slagelse (Lilian) 

Udenfor klub-regi har Ib Olsen fra Høng henvendt sig vedr. 

folkemøde i Høng i 2023, hvor han gerne vil bemande en stand. Per 

Høgsberg kontakter og hjælper Ib. 

iv. Kalundborg (Alice). 

Har haft en fantastisk tur til Holmegård   

v. Ringsted (Michael) 

Lagde godt fra land med mange tilmeldte, men deltagerantallet er 

dalende. Michael har haft rundsendt spørgeskema vedr. ønsker til 

aktiviteter, fik 4 svar retur.  

vi. Holbæk 

Kaffemøder afvikles. 

 

f. Patient Inddragelses Udvalget (PIU) (Helle) 

.- 

 

5. Behandling: 

a. Plan for bestyrelsens fremtid 

Det ligger fast at formanden trækker sig ved førstkommende ordinær 

generalforsamling. Ingen umiddelbar afløser. Sekretariatet er orienteret og 

sender repræsentant til næste bestyrelsesmøde i december 2022. 

b. Århjul 

i. Der skal sættes datoer og ansvarlige personer på de forskellige 

arrangementer.  

1. Næste kredsarrangement (Per og Lykke). 

2. Parkinsonskoler, skal vi sammen med de øvrige kredse starte 

noget? 

ii. Kalenderen på websiden og i Optimisten skal ajourføres (Anne-Mette) 

Årshjul og kredsarrangement er på ”hold” i forlængelse af punkt 5.a. 

c. Lynkursus i Publisher (kun eventuelt) 

6. Forslag til indhold i Optimisten og Parkinson Nyt (Plenum). 

7. Aftal næste fysiske møde. 

8. Eventuelt 

- Nogle har modtaget invitation til frivilligtræf i januar 2023, men ikke alle. 

Næstformanden undersøger hvorfor ikke og om ikke det gælder for alle. 

- DHL-stafet afviklet ualmindeligt dårligt, har nogle oplevet. Formanden 

kontakter hovedforeningen desangående. 


